

Nanyang Alumni Achievement Award Recipient 南洋校友奖获奖者

2016



Mr Teo Cher Koon

School of Mechanical and Production Engineering
B.Eng. / Class of 1987

A driver of growth at a home-grown engineering giant

In recognition of his outstanding career and extraordinary milestones with ISDN Holdings Ltd, Nanyang Technological University is proud to present Mr Teo Cher Koon with the Nanyang Alumni Achievement Award.

Mr Teo is the Managing Director, President and Controlling Shareholder of ISDN Holdings Ltd – an integrated engineering solution provider principally focusing on motion control, industrial computing and other specialised engineering solutions, having been with the company since 1987. He had joined ISDN's subsidiary Servo Dynamics Pte Ltd after obtaining his Bachelor of Engineering from the School of Mechanical & Production Engineering. In total, he has over 29 years of experience as an integrated engineering solution provider.

Mr Teo taps on his experience in all aspects of ISDN's business to formulate corporate strategies and provide technical expertise to the organisation. He also plays an active role in procurement and marketing activities. Mr Teo has been instrumental in the Singapore Exchange Mainboard-listed company's rapid growth – ISDN's group revenue grew from approximately S\$55 million in 2005 to S\$236 million in 2015. ISDN is a member of Singapore 1000 since 2009, a prestigious ranking by DP Information Group (DP Info) with EY as co-producer and the Singapore Business Federation, IE Singapore, SPRING Singapore, ACRA and IDA Singapore as supporting partners. Singapore 1000 analyses over 70,000 audited financials each year to arrive at the top 1000 corporations.

The ISDN group currently comprises 67 subsidiaries, with 64 sales offices and approximately 830 employees serving over 5000 customers across the world.

张子钧先生

机械与生产工程学院
工程学士 / 1987年毕业班

新加坡工程巨头的关键人物

张子钧先生事业成就斐然，领导上市企业亿仕登控股屡创里程碑，南洋理工大学特此授予南洋校友成就奖，以兹肯定。

张先生是亿仕登控股董事长、总裁及主要股东。这个集团是一个综合工程方案供应商，主要从事运动控制、工业计算及其他专业工程解决方案。张先生1987年自南大机械与制造工程学院考获学士学位之后，即加入亿仕登子公司 Servo Dynamics，他在提供综合工程方案这一领域拥有29年的丰富工作经验。

张先生对亿仕登各方面业务十分了解，负责制定企业战略以及凭借其技术专长作出贡献。他也积极参与采购与营销业务。在新交所主板上市的亿仕登能取得快速增长，张先生发挥关键的推动作用，该集团营收从2005年约5500万新元增至2015年的2亿3600万新元。亿仕登自2009年入选“新加坡1000强企业”排行榜，这个荣誉榜由DP资讯集团每年根据7万多公司的财务报表进行分析，列出千强企业。这项排名由安永会计师事务所协助制定，新加坡工商联合总会、新加坡国际企业发展局、新加坡标准、生产力与创新局、新加坡会计与企业管理局以及新加坡资讯通信发展局则是合作支持伙伴。

亿仕登控股现有67家附属公司和64个销售办事处，聘有大约830名员工，为全球逾5000个客户提供服务。